

课程发展议会
个人、社会及人文教育委员会（2023－2025）
已于 2024 年 11 月 26 日（星期二），下午 3 时 30 分，
在九龙塘沙福道 19 号教育局九龙塘教育服务中心
西座 4 楼 W424 室举行第四次会议

The 4th meeting of the Curriculum Development Council
Committee on Personal, Social & Humanities Education (2023-25)
was held on 26 November 2024 (Tuesday) at 3:30 p.m.
at Room W424, 4/F, West Block,
Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre,
19 Suffolk Road, Kowloon Tong

1. 委员省览并通过个人、社会及人文教育委员会（2023－25）第三次会议纪录。
The minutes of the 3rd meeting of CDCC on PSHE (2023 – 25) was confirmed.
2. 委员知悉小学人文科的最新进展和教育局提供的支援措施。
Members noted the latest progress of Primary Humanities and the support measures provided by the Education Bureau.
3. 委员讨论经济科（中四至中六）优化措施建议的学校问卷调查结果。
Members discussed the results of the school questionnaire survey on the proposed Economics (Secondary 4-6) optimising measures.
4. 委员讨论并通过启动中国历史科课程（中四至中六）和历史科课程（中四至中六）的检视。
Members discussed and endorsed the launch of the review of the Chinese History Curriculum (Secondary 4-6) and the History Curriculum (Secondary 4-6).
5. 委员讨论公民、经济与社会课程（中一至中三）的支援教材，并向教育局提供意见。
Members discussed the support resources for the Citizenship, Economics and Society Curriculum (Secondary 1-3) and provided comments to the Education Bureau.